

Protokoll fört vid styrelsemöte den 10/9-2024 kl 14.00 i Folkuniversitetets lokaler, Karlstad samt via Zoom.

§ 64 Mötets öppnande

Ordföranden öppnade mötet och hälsade välkomna. Närvarande var: Tomas Andersson, Monika Becker, Elisabeth Björkman (via Zoom), Lars-Göran Jansson, Siv Janson, Britt-Marie Johansson (via Zoom, tom §71), Gunnar Jonsson, Eva Lejrin, Sonja Skagerud Östlund, Lisbeth Wärme.
Adjungerad redaktör: Carl-Johan Ivarsson (via Zoom).

§ 65 Dagordningens godkännande

Gunnar en fråga under §68. Lars-Göran under §73.
Dagordningen godkändes.

§ 66 Justerare

Att jämte ordföranden justera dagens protokoll valdes Siv Janson.

§ 67 Föregående protokoll

Protokollet godkändes och lades till handlingarna.

§ 68 Ekonomi/Administration

- a) **Ekonomirapport:** Bilagda rapport kommenterades av Elisabeth och Lisbeth.
- b) **Medlemsläget:** Just nu 1290 konfirmerade betalda + 19 fakturamedlemmar. 215 har ej betalt, eller har vi inte lyckats verifiera betalningen, de får inte VA nr 3, så får vi se om någon reagerar.
- c) **Ingående balans:** Lisbeth informerade. Blev problem när vi gick över från kontant- till faktureringsmetoden vid årsskiftet. Balansen hämtas från 2022, så den rätta måste läggas in manuellt på nåt vis. Hon har kontakt med Visma för att lösa problemet.
- d) **Eventuell fördelning av ansvar för medlemservice och ekonomi för avlastning:** Lars-Göran informerade. Bra att kunna snabba på servicen för nya medlemmar. Vi beslöt att införa denna fördelning. Lars-Göran och Elisabeth skriver en rutin för medlemshantering.
- e) **Fråga från Gunnar om Bank-ID:** Han tyckte det var för osäkert med lösenordsinloggning och har sett att det går att logga in med Bank-ID. Lisbeth kollar hur det kan fungera.

§ 69 Ordföranden/Gemensamt

- a) **Rapport från medlemsresan till Mangskog:** Thomas rapporterade. Mycket trevligt, bra organiserat och allt fungerade bra.
- b) **Rapport från Släktforskardagarna i Malmö:** Lars-Göran m.fl. rapporterade. Trevligt med många besökare vid montern. Men bara ca 2200 besökare totalt. Var mycket dåligt organiserat när utställare skulle lasta av, parkera, mm. Vi fick återigen frågan om att anordna sfd 2026, men det säger vi nej till.
- c) **Eventuell höstlovsaktivitet 25/10-3/11:** Förfrågan från Karlstads kommun till alla föreningar. Sist vi var med på detta kom det 1 (en) besökare, så efter diskussion beslöt vi att säga nej till deltagande.
- d) **Inbjudan till föreningsträff 23/10:** Från Karlstads Kulturförvaltning som kommer att informera. Lars-Göran och Lisbeth anmäles till träffen.
- e) **Arkivens Dag 9/11, tema "Arbete och fritid":** Arkiven har beslutat att slå ihop det och delta vid bokfestivalen för att inte konkurrera med denna. Vi diskuterade medverkan, men beslöt att inte delta, då detta forum inte riktigt passar oss.
- f) **Sockenombuden:** Monika informerade. Per Magnusson hade mha AI gjort en låt om släktforskning, den var riktigt bra. Kenneth Larsson i Mangskog har av sagt sig sockenombudskapet för sina fyra socknar. Lars-Göran mailar honom igen och ursäktar missen vid medlemsresan och att vi gärna vill ha honom kvar som sockenombud.
- g) **Lokalgrupperna:** Vi måste göra något lokalt för att öka intresset på vissa orter. I Kristinehamn börjar en fullteknad studiecirkel, så intresset finns ju. Lars-Göran kolla med Bodil Hagberg om en träff i Kristinehamn. Lars-Göran ska till Arvika och hålla ett föredrag om DNA, och ska prata med dom då.

§ 70 Media

- a) **VärmlandsAnor:** Manusstopp för nr 4 år 10/11. Carl-Johan informerade. Nr 3 är inlämnat till tryckeriet. Nu är det tomt på lagret vad gäller både artiklar och antavlor.
- b) **VärmlandsRötter:** Nödvändiga uppdateringar. Arbetet med VKBR5 prioriteras.
- c) **Facebook:** Idag 3024 medlemmar. Det har blivit mycket lättare att godkänna nya medlemmar sedan medlemsfrågor införts vid ansökan.
- d) **Datafrågor:** SyncThing fungerar precis som det ska.

§ 71 Program

- a) **Höstens aktiviteter:** Allt klart. Gunnar kanske inte kan hålla föredrag om DISGEN 21/11. Sonja kollar med DIS-Bergslagen.
- b) **Släktforska i Norge på Karlstads Stadsbibliotek 14/9:** Allt OK, Gunnar ska fixa 165 numrerade biljetter. Samling kl 10.
- c) **Vårens aktiviteter 2025:** Sonja informerade lite om planerna.

§ 72 Tillfälliga projekt

- a) **Kyrkboksregistreringen – VKBR5:** Då vi inte ska medverka vid Arkivens Dag, flyttar vi fram släppet av VKBR5 till Släktforskningens Dag 18/1 2025. Förhoppningsvis kan vi då få med lite fler nya poster.

§ 73 Övriga frågor

- a) Lars-Göran: Om man får mail från någon i styrelsen via styrelsen@varmlandsrotter.se och svarar alla, så får avsändaren dubbla mail. Blir många mail till slut, så han bad oss att alltid bara svara till styrelsemailet.
- b) Lars-Göran: Angående medlemsutskick mm. En del öppnar inte okända mail. Så det bör framgå i avsändare eller ämne att det är från Värmlands Släktforskarförening.
- c) Elisabeth berättade att hon träffat en som inte tyckte det var nån idé att gå med i föreningen. Alla sitter ju bara hemma och forskar numera.

§ 74 Nästa möte

Enligt plan 8/10.

Lars-Göran Jansson
Ordförande

Gunnar Jonsson
Sekreterare

Siv Janson
Justerare